



Thurø Lokalråd

Referat fra møde i Thurø Lokalråd mandag, 04.11.24

Afbud fra Tullia og Ingeborg

Kenneth har ikke mødt frem til møderne det sidste år, formanden kontakter ham.

-Dagsorden:

1. Evaluering af mødet 23.10.24
2. Formidling og kommunikation
 - a. Det undersøges om vi kan blive en del af Thuriner FB, hvor man kan tilkøbe boost. Derudover anbefaler Jonas fra kommunen, at vi får en Instagram profil og kommunikerer via mail – **hvor er vi i forhold til dette?**
3. Nyt fra formanden
4. Driftsøkonomi, Ingeborg
5. Plan for rådets arbejde 2025
6. Eventuelt

Ad 1

Et rigtigt godt møde, med god stemning og gode positive forslag fra borgerne. Det store fremmøde skyldes formentlig udsendelse via e-boks.

Der afholdes et møde med Arne Ebsen og Pia Dam først i januar måned vedr. lokalplan 640 og REMA grunden.

Ad 2

Anne Mette har i dag holdt møde med Monika. Der er udarbejdet en ny side på FB i stedet for en gruppeside. På den måde kan vi booste og dele med Instagram. AM får ofte spørgsmålet om hvem vi er og hvad vi laver. Vi kunne løbende lave indslag på FB med nogle af de ting, som vi beskæftiger os med. Vi drøfter om vi alle skal have administratoradgang til den nye FB side.

Kommunen har anbefalet at vi også er på Instagram, derfor er det også vores plan.

Ad 3

Bruno er blevet kontaktet af 2 unge mennesker, der vil starte en Cafe i den tidligere Thurø Kro. De har spurgt om økonomisk hjælp og Bruno har svaret at vi ikke kan yde økonomisk støtte, men at Lokalrådet gerne vil støtte op omkring aktiviteten. Der er underskrevet forpagtningsaftale. Gitte vil gerne gå videre med det og mailen sendes videre til Gitte.

Bruno har fået et brev fra Hanne Møller og Hasse Volf. Det er lagt i Brunos postkasse, men uden forklaring og indeholder forslag til nye Lokalplaner. Bruno tager kontakt til Hasse.

Der er møde i infrastrukturgruppen tirsdag 05.11. Skolen er med på projektet omkring skabelonerne til ophængning. Anne Mettes forslag til Pjece skal gennemgås på mødet samt udarbejdelse af skabeloner. Mødet er kl. 16 på Biblioteket. Anne Mette deltager. Billedmateriale kommer fra Johnny Balslev.



Thurø Lokalråd

Ad 4

Vi har fået udbetalt tiloversblevet beløb dels fra frø til biblomster, dels fra udviklingsplanen. Alle omkostninger til bænke er betalt.

Ad 5

1. Følg op på udviklingsplanens punkter
2. Synliggørelse af rådets arbejde

Punkt 2 giver anledning til en længere debat.

Vi drøfter opslagstavle sat op ved SPAR; elektronisk skærm evt. sat op ved opkørslen til Brovejen.

Vi drøfter muligheder og priser (fra kr. 20-100.000)

Der plantes 4 træer for enden af Brovejen, det kan måske give mulighed for opsætning af banner.

Det er muligt at opsætte banner mellem 2 standere til venstre ved Brovejen.

Der er altså flere muligheder og gruppen er ikke enig i en løsning.

Følgende besluttet:

1. Gitte taler med SPAR om en løsning svarende til den som er hos SPAR
Tved kunne sættes op hos dem.
2. Infrastrukturgruppen har et møde med afdelingsleder Poul-Evald Ikkala i anden anledning, de spørger ind til mulig tilladelse til etablering af elektronisk skærm.

Mødekalender 2025:

08.01

06.02

03.03

Årsmøde afholdes inden 15.03 jf vedtægterne

01.04

07.05

04.06

04.09

06.10

Dialogmøde med deltagelse af borgere og politikere afholdes normalt i oktober måned

04.11

03.12

Evt.

Julekomsammen 04.12 kl. 19 på Bergmannhus.

Ref. Pia Hilsberg